



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/105

**2026 港澳數學奧林匹克公開賽《港澳盃 HKMO OPEN》暨
2026 亞洲國際數學奧林匹克公開賽初賽《AIMO OPEN》 – 報名**

敬啟者：

2026 港澳數學奧林匹克公開賽《港澳盃 HKMO OPEN》暨 2026 亞洲國際數學奧林匹克公開賽初賽《AIMO OPEN》將於 2026 年 2 月 28 日（星期六）舉行。活動詳情如下：

日期：	2026 年 2 月 28 日（星期六）
比賽時間：	中一級：下午 2 時 45 分至 3 時 55 分 中二級及中三級：下午 1 時至 2 時 10 分 高中級：下午 4 時 30 分至 6 時正
地點：	由籌委會按學校地區作安排，比賽地點或會多於一個，將以准考證為準
費用：	初賽及網上評估費用全免
備註：	1. 報名比賽時必須通過網上評估方可獲得初賽參賽資格及獲發准考證。 2. 《港澳盃》只設團體排名獎項，個人賽不設排名獎項。 3. 晉級賽及總決賽設團體獎項，個人賽設有排名獎項。 4. 參賽者必須按照就讀學校之年級參賽，違者將被取消資格。 5. 比賽以筆試形式舉行，參賽者須於限時內完成試卷。試卷為中英雙語，共 20 題填充題，每道題只需填寫答案，不需填寫步驟。 6. 參賽者須帶備學生證或學生手冊以核實身份。 7. 參賽者須自行帶備書寫工具（如黑色、藍色原子筆或鉛筆），大會將不借用有關工具。 8. 比賽期間只准使用大會提供之草稿紙。 9. 比賽期間不得使用任何輔助計算工具。

請家長與學生商議報名事宜，報名後請督促同學準時出席。

如有查詢，請致電 2461 1555 與原禧朗老師聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十月六日



裘錦秋中學(屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2025-2026/105

2026 Hong Kong-Macao Mathematics Olympiad Open Cup "HKMO OPEN" and 2026 Asia International Mathematics Olympiad Preliminary Round "AIMO OPEN" – Registration

Dear Parents,

2026 Hong Kong-Macao Mathematics Olympiad Open Cup "HKMO OPEN" and 2026 Asia International Mathematics Olympiad Preliminary Round "AIMO OPEN" will be held on February 28, 2026 (Saturday). The details are as follows:

Date:	February 28, 2026 (Saturday)
Competition Time:	Secondary 1: From 2:45 PM to 3:55 PM Secondary 2 & 3: From 1:00 PM to 2:10 PM Senior Forms: From 4:30 PM to 6:00 PM
Location:	Arranged by the organizing committee, there may be more than one competition venue depending on the school district. The examination ticket will prevail.
Cost:	Free for the preliminary round and online assessment.
Remarks:	1. Registration for the competition must be completed via online assessment to qualify for the preliminary round and receive an examination ticket. 2. The "HKMO OPEN" only has team ranking awards; individual rankings are not awarded. 3. The promotion round and finals have team awards; individual competitions have ranking awards. 4. Participants must compete according to their school grade; violations will result in disqualification. 5. The competition will be in written form, and the questions will be bilingual (Chinese and English), consisting of 20 fill-in-the-blank questions, where only answers are needed, without showing working steps. 6. Participants must bring their student ID or student handbook for identity verification. 7. Participants must bring their own writing tools (such as black or blue pens or pencils); the organizers will not provide these tools. 8. Only the answer sheets provided by the organizers may be used during the competition. 9. No auxiliary calculation tools may be used during the competition.

Please discuss the registration matters with your child, and after registration, ensure that they attend on time.

If you have any inquiries, please call 2461 1555 to contact Teacher Mr. Yuen Hei Long.



裘 錦 秋 中 學 (屯 門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping
Principal

October 13, 2025